
Medborgarförslag: Rusta upp fotbollsplanen!

Boende på Rönnbärsgården, Åsgärdevägen 55 - 109, med stöd av Lokala Hyresgästföreningen
Rönnbärsgården lägger detta medborgarförslag om upprustning av den lilla fotbollsplanen som
ligger invid vår fastighet Dalen 6.

Fotbollsplanen ligger mellan husen och Åsgärdevägen, som i sin tur ligger alldeles intill det röda
planket och tunnelbaneperrongen. Fotbollsplanen var under sju år föremål för byggplaner men
vi boende vann mot stadsbyggnadskontoret i högsta instans Miljööverdomstolen, så nu får
fotbollsplanen vara kvar. När vi firade detta för ett år sedan så kom många idéer upp på hur
fotbollsplanen kan rustas upp (se bifogat idéplank). Vi har väldigt länge velat att fotbollsplanen
rustas upp, men detta fick vänta tills vi visste att fotbollsplanen får vara kvar. Det är nu ordnat,
stort tack för stödet från stadsdelsnämnden i kampen!

Här kommer vårt medborgarförslag för upprustning:

- Grusfotbollsplanen beläggs med konstgräs. Om det finns konstgräs som inte släpper ut
plaster och är skadligt för miljön så välj detta.

- Det behövs nya mål (näten är trasiga).
- Utred om det går att göra om fotbollsplanen lite så att den fortfarande kan fungera som

fotbollsplan men också till andra sporter. Några som nämnts är handboll och basket.
- Det föreslås också gratis uthyrning av bollar.
- Tidigare har kommunen försökt spola is på vintern, skridskois vore hemskt trevligt.

Problemet är att det så sällan är minusgrader och även när det är det så ligger
vattenutkastaren för långt bort. Detta skulle kunna ordnas. Men vi vet inte om det går att
spola is på en konstgräsplan, det vill vi ska ingå i utredningen!

- Rusta upp området runt om kring fotbollsplanen. På ena sidan är det mindre pilträd och
körsbärsträd som vildsått sig själva. Dessa har nu skadats och ser lite risiga ut. Vi vill
gärna ha träd, gräs, blommor och planteringar där men de borde rustas upp och gärna
anlägga lite nytt. Även nya bänkar.

- Vi föreslår att det läggs en boule-bana där intill fotbollsplanen.

Vi ser fram emot en medborgardialog kring dessa frågor.

Med vänlig hälsning
Kontaktperson för boende på Rönnbärsgårdens medborgarförslag om fotbollsplanen


